

Tajuk Aktiviti : \_\_\_\_\_

Penganjur : \_\_\_\_\_

Nama Penasihat : \_\_\_\_\_ No. Tel : \_\_\_\_\_

**Perhatian:**  
 Sila isi DUA (2)  
**SALINAN** borang  
 ini

Bil	Kod	PI	Definisi	✓
1	A_1	Peratus graduan bergraduasi dengan CGPA 3.5 ke atas.	Peratus graduan Sarjana Muda dan Diploma yang bergraduasi dengan CGPA 3.5 ke atas yang dilaporkan pada 31 Disember tahun semasa.	
2	A_2	Bilangan staf akademik yang disangkutkan di industri tempatan.	Staf akademik yang disangkutkan ke industri tempatan bagi tempoh minimum 1 bulan sehingga maksimum 24 bulan (berdasarkan garis panduan Latihan Profesional/Industri).	
3	A_3	Bilangan staf akademik yang disangkutkan di peringkat antarabangsa (Outbound).	Staf akademik yang disangkutkan ke luar negara (i.e., sabbatical, professional training, visiting professor, staff exchange) *data diambil daripada Pendaftar (Bahagian Kemajuan Kerjaya)	
4	A_4	Bilangan staf akademik yang mendapat pengiktirafan badan-badan profesional tempatan atau antarabangsa.	Badan profesional merangkumi semua badan profesional termasuk yang tidak diurus menerusi akta.	
5	A_5	Bilangan ahli akademik yang terlibat sebagai pakar rujuk/ penasihat di peringkat kebangsaan/ antarabangsa.	Bilangan aktiviti yang dijalankan dengan universiti antarabangsa yang mempunyai MoU/MoA (i.e, mobiliti pelajar, mobiliti staf, aktiviti pelajar, projek kerjasama/jalinan kerjasama projek, kerjasama penyelidikan, usahasama program akademik).	
6	A_6	Bilangan pelajar ijazah pertama dan diploma sepenuh masa terlibat dalam aktiviti pendedahan/ pembudayaan keusahawanan selain daripada kurikulum.	Jumlah pelajar (Diploma/Ijazah) yang mengikuti program pendedahan/pembudayaan keusahawanan selain dari kurikulum (cth : EGM/PLKM/Karnival keusahawanan dan lain-lain).	
7	A_7	Bilangan staf akademik yang terlibat dalam program cross fertilization.	Interaksi atau pertukaran antara dua atau lebih budaya/bidang/aktiviti/pengetahuan kepakaran/kawasan yang saling menguntungkan dan produktif.	
8	A_8	Bilangan pelajar mendaftar dengan kursus MOOC	Bilangan pelajar yang berdaftar dalam MOOC pada 31 Disember tahun semasa.	
9	H_1	Bilangan kolaborasi keusahawanan untuk perkhidmatan coaching dan penasihat perniagaan.	Bilangan kerjasama Universiti dan Industri untuk perkhidmatan coaching dan mentoring kepada PKS	
10	H_2	Bilangan program latihan keusahawanan berstruktur yang ditawarkan kepada pelajar.	Program yang dijalankan berdasarkan modul seragam yang dibangunkan / diperakui oleh MASMED.	
11	H_3	Bilangan pensyarah yang mengikuti latihan peningkatan kompetensi sebagai tenaga pengajar keusahawanan.	Pensyarah yang mengikuti program latihan peningkatan kompetensi untuk menerapkan keusahawanan dalam pengajaran dan pembelajaran kursus-kursus akademik masing-masing dalam usaha melahirkan mahasiswa dan graduan yang mempunyai ciri/kompetensi/nilai/minat keusahawanan. (kumulatif).	
12	H_4	Bilangan mahasiswa yang menjalankan perniagaan dan mendaftar dengan pusat keusahawanan universiti	Bilangan mahasiswa yang belajar sepenuh masa yang menjalankan perniagaan sekurang-kurangnya 3 bulan serta berdaftar dengan Pusat Keusahawanan Universiti (MASMED)	
13	H_5	Bilangan graduan yang terlibat dalam Bumiputera Commercial and Industrial Community (BCIC).	Bilangan graduan yang terlibat dalam perniagaan selepas tamat pengajian.	
14	H_6	Jumlah pendapatan yang dijana menerusi aset universiti	Terimaan hasil Sewa Ruang, Sewa Peralatan dan Pajak Tanah.	
15	H_7	Jumlah pendapatan melalui sumbangan	Terimaan bagi wakaf, sumbangan atau tajaan perlu direkodkan berdasarkan terma perakaunan seperti yang terdapat di dalam sistem FAIS	
16	P_1	Bilangan penyelidikan kerjasama akademia-industri.	Penyelidikan yang mempunyai penglibatan aktif industri (bergeran atau tanpa geran).	
17	P_2	Bilangan kumulatif bahan ilmiah yang diterbitkan.	Bilangan Penerbitan bahan ilmiah (Jurnal, Buku Penyelidikan, Chapters In Books, Professorial Lecture, Buku Teks, Buku Rujukan, Lab Manual dan Coffee Table Book) yang diterbitkan oleh Penerbit Yang diiktiraf pada tahun yang dinilai.	
18	P_3	Bilangan artikel diterbitkan dalam jurnal berimpak tinggi	Artikel dan prosiding yang diterbitkan dalam jurnal berindeks Scopus/WoS/ERA pada tahun yang dinilai.	
19	P_4	Bilangan kolaborasi penyelidikan dalam negara dan luar negara	Kolaborasi dalam dan luar negara sebagai penyelidikan bersama, samada bergeran atau tidak bergeran.	

20	P_5	Bilangan projek perundingan	Projek perundingan yang berdaftar di dalam sistem i'CONS dan telah mencapai status APPOINTED dan bukan status PENDING
21	P_6	Jumlah dana penyelidikan yang diperolehi	Dana penyelidikan yang diperolehi merangkumi geran universiti, kebangsaan, swasta dan antarabangsa dan berdaftar dengan IRMI.
22	P_7	Bilangan staf akademik yang menjalankan penyelidikan	Bilangan staf akademik yang menjalankan penyelidikan bergeran dan berdaftar dengan IRMI.
23	U_1	Bilangan mahasiswa yang terlibat dengan program kolaborasi bersama industri.	Program yang memberi pendedahan kepada mahasiswa seperti The Great Lab, Sesi Engagement bersama industri, ceramah, pertandingan yang dianjurkan oleh industri, Boot Camp dll. dalam tahun semasa.
24	U_2	Bilangan amalan terbaik dalam pemindahan ilmu yang diterima pakai oleh komuniti dan inovasi yang diterima oleh industri/ komuniti.	Pemindahan ilmu yang bergeran (seperti KTP, PPRN dan Dana UCTC) yang diterima pakai oleh komuniti dan inovasi yang diterima oleh industri/ komuniti. Pengiraan secara kumulatif.
25	U_3	Bilangan jalinan program kerjasama dengan industri/ komuniti.	Pemindahan Ilmu yang tidak bergeran melalui projek UCTC. Pengiraan secara kumulatif.
26	U_4	Bilangan MoU/MoA dengan industri.	Bilangan MoU/MoA aktif yang mempunyai aktiviti dalam tahun semasa.
27	U_5	Bilangan industri yang menerima pensyarah dalam program sangkutan industri.	Penempatan pensyarah di industri multinasional (International GLC, MNC) mengikut tempoh yang dipersetujui bersama.
28	U_6	Bilangan program kesukarelawanan mahasiswa secara kolaborasi bersama industri.	Program kesukarelawanan yang dianjurkan oleh pihak industri dan pelajar sebagai peserta dan penganjur bersama.
29	U_7	Bilangan alumni yang terlibat dalam Program Jaringan Bestari	Program jaringan bestari bermaksud sebarang aktiviti dalam tahun semasa yang akan dapat meningkatkan kerjasama antara alumni dan UiTM. (Homecoming, outdoor activity, charity dinner, back to school, TWU, Program Pensijilan, dll).
30	IE_1	Bilangan mahasiswa yang disangkutkan di industri antarabangsa.	Bilangan mahasiswa yang mengikuti program mobiliti di industri luar negara yang dilaporkan pada 31 Disember tahun semasa.
31	IE_2	Bilangan MoU/MoA dengan universiti antarabangsa.	Bilangan MoU/MoA aktif yang mempunyai aktiviti dalam tahun semasa.
32	IE_3	Bilangan staf akademik yang terlibat dalam program mobiliti (Inbound) antarabangsa.	Bilangan staf antarabangsa yang mengikuti program mobiliti di UiTM (sabatikal, posdoktoral, pemeriksa luar, penyelidikan, latihan profesional, pertukaran staf)
33	IE_4	Bilangan mahasiswa yang terlibat dengan program mobiliti ke Universiti luar negara.	Bilangan mahasiswa yang mengikuti program mobiliti di universiti luar negara yang dilaporkan pada 31 Disember tahun semasa.
34	K_1	Bilangan penganjuran program berteraskan University Community Engagement (UCE).	Program kesukarelawanan pelajar yang dianjurkan hanya oleh pihak universiti dan masyarakat sebagai peserta program.
35	K_2	Bilangan program kesukarelawanan mahasiswa secara kolaborasi bersama masyarakat.	Program kesukarelawanan yang dianjurkan oleh pihak masyarakat dan pelajar sebagai peserta dan penganjur bersama.
36	K_3	Bilangan staf yang menjadi ahli entiti kesukarelawanan yang terlibat dengan program kesukarelawanan.	Ahli entiti ialah staf yang mendaftar sebagai ahli pasukan yang berbentuk kesukarelawan.
37	K_4	Bilangan program Khidmat Kepakaran Mahasiswa-Masyarakat yang dianjurkan setahun.	Program kesukarelawanan pelajar yang mengaplikasikan silibus kursus kurikulum dan kokurikulum yang dipelajari dalam kelas melalui aktiviti <i>service learning</i> kepada masyarakat.

Catatan:

Disemak Oleh:

Tarikh: